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De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling. 

Motivering voor commissiebehandeling
Vragen over de behandeling van het stuk en inhoud

Eventuele vragen voor het college
1. Hoe realistisch is het om het aantal benodigde FTE op tijd met de juiste expertise te krijgen?
2. Is er rekening gehouden met de seizoenen (in de winter is er een tekort aan zonne-energie en in de 

zomer een overschot)?
a. Zo niet, is het mogelijk om hier alsnog naar te kijken omdat dit, gezien de problemen op het 

elektriciteitsnetwerk, vrijwel zeker opgenomen zal worden in de RES in de komende paar 
jaar? Hiermee kunnen we als Huizen alvast voor sorteren (over na denken) op de 
mogelijkheden voordat dit onder druk bedacht moet worden.

3. Wat zijn de volgende stappen voor dit document? Komt de raad hier nog over te spreken?


